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Thank you for purchasing this product. Before using 
the product, read through the user manual to ensure 
that you will use the product correctly. Please keep this 
manual for future reference.

•	 Follow applicable laws regarding mobile phone and headphone use if 
using headphones while driving.

•	 Do not use the product in places where the inability to hear ambient 
sound presents a serious risk (such as at railroad crossings, train 
stations, and construction sites).

•	 To prevent damage to your hearing, do not raise the volume too high. 
Listening to loud sound for an extended period may cause temporary or 
permanent hearing loss.

•	 Discontinue use if skin irritation results from direct contact with the 
product.

•	 Do not disassemble, modify or attempt to repair the product to avoid 
electric shock, malfunction or fire.

•	 Be careful to avoid pinching yourself between the housing and the arm 
of product.

•	 To ensure compatibility and correct usage, always consult the user 
manual of any device before connecting the product to it.

•	 Audio-Technica will not be liable in any way for any loss of data in the 
unlikely event that such losses should occur while using the product.

•	 On public transport systems or in other public places, keep the volume 
low so as not to disturb other people.

•	 Minimize the volume on your audio device before connecting the 
product in order to avoid hearing damage from sudden exposure to 
excessive volume.

•	 When using the product in a dry environment, you may feel a tingling 
sensation in your ears. This is caused by static electricity accumulated 
on your body, not by product malfunction.

•	 Do not subject the product to strong impact.
•	 Do not store the product under direct sunlight, near heating devices 

or in a hot, humid or dusty place. Do not allow the product to get wet.
•	 When the product is used for a long time, the product may become 

discolored due to ultraviolet light (especially direct sunlight) or wear.
•	 The included cable may become caught or severed if the product is 

placed in a bag or pocket without adequate protection.
•	 Connect/disconnect the cable by holding the plug. Pulling directly on 

the cable can result in a broken wire and the risk of electric shock.
•	 The earpads and the headband are made using natural leather. Since the 

leather part is made with a soft material, there may be indentations left if 
the product is stored with the cable or cord wrapped around it.

■■ Notes on use

■■ Caution

■■ Care

Get into the habit of regularly cleaning the product to ensure that it will 
last for a long time. Do not use alcohol, paint thinners or other solvents for 
cleaning purposes.
•	 Use a dry cloth to clean the headphones.
•	 After using the included cable, clean it with a dry cloth if sweat or dirt 

is present. Failure to clean the cable may cause it to deteriorate and 
harden over time, resulting in malfunction.

•	 Wipe the plugs on included cable with a dry cloth if dirty. Using the 
plug without cleaning it can cause sound skipping or distortion.

•	 To clean the earpads and headband, wipe with a dry cloth. Earpads and 
headband may fade if sweat or water dries on them. If the earpads and 
headband get wet, we recommend wiping them with a dry cloth and 
allowing them to dry in the shade.

•	 Wipe off dirt from the leather earpads and the headband with a dry 
cloth. Do not use a commercial cleaner for leather.

•	 If sweat or water adheres to the leather earpads and the headband, 
their color may fade. If this occurs, we recommend wiping them with a 
dry cloth and allowing them to dry in the shade.

•	 For long-time storage, keep the product in a well-ventilated place 
without high temperatures and humidity.

•	 The earpads deteriorate over time due to use or storage. For information 
about replacing earpads or other parts, or for information about other 
serviceable parts, contact your local Audio-Technica dealer.
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■■Using the headphones

1.	Connect the connector plug of the included cable to the 
connector jack of the headphones.
• Do not use a cable other than the supplied detachable cable.

2.	Lower the volume on the device you intend to use, then 
connect the ‘’Input plug’’ to the device’s headphone jack.

3.	Fit the earpads over your ears with the side marked “L” 
over your left ear and the side marked “R” over your right 
ear.

■ How to replace the detachable cable
The detachable connector is 
very delicate. Only pull or 
attach in a straight motion to 
prevent malfunction.
•	How to detach the cable
Hold the connector and pull 
straight out in the direction 
shown by the arrow.
•	How to attach the cable
Plug the left connector or 
right connector in as shown in 
the illustration. Please plug 
the connector in until it clicks.

■■ Specifications
•Type: Closed-back dynamic •Driver: 53 mm •Sensitivity: 100 
dB/mW •Frequency response: 5 to 50,000 Hz •Maximum input 
power: 2,000 mW •Impedance: 44 ohms •Input jack: A2DC 
connector jack •Weight (without cable): Approx. 300 g (10.5 oz)
•Included accessories:  Cable (1.2 m (3.9’) / 3.5 mm (1/8”) 
gold-plated stereomini-plug (L-shaped)),Cable (3.0 m (9.8’) / 3.5 
mm (1/8”) gold-plated stereomini-plug (L-shaped)), Balanced 
cable (1.2 m (3.9’) / 4.4mm (0.17”) gold-plated balanced plug (5 
pole / L-shaped)), 6.3 mm (1/4”) stereo adapter, Case, Cleaning 
cloth
•Sold separately: Balanced cable, Cable, Earpads
For product improvement, the product is subject to modication 
without notice.
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Nous vous remercions d’avoir choisi ce produit. Avant 
utilisation, merci de lire attentivement ce manuel pour 
vous assurer du bon usage du produit. Veuillez conserver 
ce manuel pour consultation ultérieure.

•	 Respectez les lois en vigueur concernant l’utilisation de téléphones 
mobiles et casques si vous utilisez le produit en conduisant.

•	 N’utilisez pas le produit dans des endroits où l’incapacité à entendre les 
sons ambiants présente un risque grave (tels qu’un passage à niveau, 
une gare ferroviaire et des chantiers).

•	 Pour éviter d’endommager votre ouïe, n’augmentez pas trop le volume. 
L’écoute prolongée de sons forts peut provoquer une perte auditive 
temporaire ou permanente.

•	 Cessez d’utiliser le produit en cas d’irritation cutanée découlant d’un 
contact direct avec celui-ci.

•	 Ne démontez, ni modifiez ou essayez de réparer le produit pour éviter 
tout risque d’électrocution, de dysfonctionnement ou d’incendie.

•	 Prenez garde de ne pas vous pincer entre la coque et le bras du produit.

•	 Pour garantir la compatibilité et une utilisation correcte, consultez 
toujours le mode d’emploi de l’appareil auquel vous connecterez le 
produit.

•	 Audio-Technica ne sera en aucun cas tenu responsable des pertes 
de données dans le cas peu probable de leur survenue pendant 
l’utilisation du produit.

•	 Dans les transports publics ou dans d’autres lieux publics, veillez au 
volume afin de ne pas déranger les autres.

•	 Baissez le volume sur votre appareil audio avant d’y connecter 
le produit afin d’éviter d’endommager votre ouïe en raison d’une 
exposition soudaine à un volume sonore excessif.

•	 Si vous utilisez le produit dans une atmosphère sèche, vous 
pouvez ressentir des picotements dans les oreilles. Ceci est dû à 
l’électricité statique accumulée sur votre corps et non pas à un 
dysfonctionnement du produit.

•	 Ne soumettez pas le produit à un choc violent.
•	 Ne placez pas le produit sous un ensoleillement direct, près d’appareils 

générant de la chaleur ou dans un endroit chaud, humide ou 
poussiéreux. Ne mouillez pas le produit.

•	 Si vous utilisez longtemps le produit, il peut se décolorer en raison 
de la lumière ultraviolette (particulièrement sous un ensoleillement 
direct) ou de l’usure.

•	 Le câble fourni peut se retrouver coincé ou coupé si le produit est 
placé dans un sac ou une poche sans protection adéquate.

•	 Branchez ou débranchez le câble en le tenant par sa fiche. Si vous 
tirez directement sur le câble, vous risquez de rompre un fil électrique 
et de vous électrocuter.

•	 Les coussinets des oreillettes et l’arceau sont fabriqués en utilisant du 
cuir naturel. La partie en cuir étant réalisée dans une matière souple, 
des marques peuvent être laissées par le câble ou le cordon s’ils sont 
enroulés autour du produit quand il est rangé.

■■ Remarques concernant l’utilisation

■■ Avertissement

■■ Entretien
Prenez l’habitude de nettoyer régulièrement le produit pour garantir qu’il 
durera longtemps. N’utilisez pas d’alcool, de diluant à peinture ou d’autres 
solvants pour le nettoyage.
•	 Utilisez un chiffon sec pour nettoyer le casque.
•	 Après avoir utilisé le câble fourni, nettoyez-le avec un chiffon sec en cas de 

présence de sueur ou de saleté. Si vous ne nettoyez pas le câble, il peut se 
détériorer et se durcir avec le temps, provoquant un dysfonctionnement.

•	 Essuyez les fiches du câble fourni avec un chiffon sec si elles sont sales. 
Si vous utilisez une fiche sans la nettoyer, le son peut être saccadé ou 
déformé.

•	 Pour nettoyer les coussinets d’oreille et le serre-tête, essuyez-les avec un 
chiffon sec. Les coussinets d’oreille et le serre-tête peuvent se décolorer 
si de la sueur ou de l’eau sèche dessus. Si les coussinets d’oreille et le 
serre-tête sont mouillés, nous vous recommandons de les essuyer avec un 
chiffon sec et de les laisser sécher à l’ombre.

•	 Essuyez la saleté des coussinets des oreillettes en cuir et de l’arceau avec 
un chiffon sec. N’utilisez pas de produit de nettoyage commercial pour le 
cuir.

•	 Si de la sueur ou de l’eau se retrouve au contact des coussinets des 
oreillettes en cuir, ceux-ci peuvent se décolorer. Si cela se produit, nous 
conseillons de les essuyer avec un chiffon sec et de les laisser sécher à 
l’ombre.

•	Si vous prévoyez de ranger le produit pendant une période prolongée, 
conservez-le dans un endroit bien aéré à l’abri de températures ou 
humidité élevée(s).

•	Les coussinets d’oreille se détériorent avec le temps suite à l’utilisation 
ou au rangement. Pour des informations sur le remplacement des 
coussinets d’oreille ou d’autres pièces, ou pour en savoir plus sur les 
pièces réparables, contactez votre revendeur local Audio-Technica.


